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Nuorisovaltuuston kokous 
 
Aika   ma 18.12.2017 klo 16 
 
Paikka  Kaupungintalo, kokoustila 292 
  Virastokatu 2, 55100 Imatra 
 
Läsnä  Ulriikka Roiha, puheenjohtaja Imatran yhteislukio 

Emmi Astikainen, sihteeri  Itä-Suomen lukio 
 

  Jasmina Pio   Sampo   
Veikka Lääperi  Imatran yhteislukio 
Jasmine Vaittinen saapui kello 16.08 Vuoksenniskan koulu 

  Eeli Hirvonen   Vuoksenniskan koulu 
  Linnea Pyykkö   Vuoksenniskan koulu 
  Emil Anttonen  Vuoksenniskan koulu 
  Essi Urpalainen   Itä-Suomen koulu 
  Igor Zimarev    Mansikkalan koulu 
  Esteriina Papinniemi  Mansikkalan koulu 
  Jimi Savolainen   Mansikkalan koulu  
  Hilkka Kekäle   Mansikkalan koulu 
  Jesse Jukka    Kosken koulu 
  Milla Vento    Kosken koulu 
  Peppi Leppänen   Kosken koulu 
  Kiia Ripatti    Kosken koulu  
 
   
   
 
  Muut osallistujat 
 
   

Heikki Laine Viestintäasiantuntija,  
Imatran kaupunki  

 
Tuula Kosma   Nuvan ohjaaja 

 Imatran yhteislukio 
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattu ajassa 16.04 

 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen. 
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3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin ja hyväksyttiin.   
 

4. Aksia Söderlundin kartoitus Etelä-Karjalan liitolle nuorisovaltuustojen/nuorten vaikuttajaryhmien 
toiminnasta Etelä-Karjalassa – kyselyn poliittisiin kysymyksiin vastaaminen 
Vastattiin yhdessä kyselyyn. 
 

5. Filmfest järjestelyt 
Alustavasti FilmFestiä on suunniteltu 6.1.2018. Tapahtuman ikäraja on 15-vuotta. Työryhmä ta-
paa vielä Sanna Ilosen kanssa tapahtuman merkeissä.   

 
6. Budjetin läpikäyntiä ja toimintasuunnitelman tarkastelua 

Ulriikka Roiha kävi läpi Nuvan budjetin ja selvensi käyttömäärän ensivuodelle. 
 

7. Vastuualueiden kuulumiset 
Hyvinvointi lautakuntaan on viety tasaisesti viestiä Nuvan toiminnasta. Puheenjohtaja piipahti 
Osallistu ja vaikuta – työryhmän kokouksessa esittäytymässä ja kertomassa Nuvan toiminnasta.   

 
8. Kokoustarjoilun järjestäminen  

Nykyisen kokoustarjoilut on koettu liian kalliiksi. Kokoustarjoilun muuttaminen laitetaan jäsen-
ten päähän hautumaan ja mietitään lisää seuraavassa kokouksissa.  
 

9. Muut asiat  
Nuva ry on kaipaillut Imatran Nuvalaisia kokouksiinsa. Päätetään ensikokouksessa Nuva ry:n jä-
senet.  
 

10. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätetty ajassa 17.15 

 
 


